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Presidium op woensdag 19 april 2017 

 

Concept-verslag 

 

Aanwezig: 

Leden: de heer Bolkestein, mevrouw Van Stralen, de heer Heukels, mevrouw Meuleman, de heer 

Burger, de heer Schell 

Voorzitter: burgemeester Schneiders 

Griffie: de heer Hoek 

 

1. Opening, mededelingen en berichten van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

Mevrouw Roos is afwezig. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Besluitenlijst presidium 29 maart 2017 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld 

 

4. Terugblik raadsvergadering 30 maart 2017 

 

5. Vooruitblik raadsvergadering 20 maart 2017 

Tav het punt Ruimtelijk kader landgoed Elswoutshoek wordt de vraag aan de orde gesteld of 

behandeling daarvan in het licht van de brief die het college inzake Elswoutshoek aan de raad 

toezond, nog zinvol is. Daarover wordt verschillend gedacht. Geconcludeerd wordt dat in 

meerderheid behandeling niet zinvol wordt geacht. De heer Heukels zal in de raad voorstellen het 

punt af te voeren van de agenda. De heer Schell kondigt aan dat de PvdA overweegt een motie over 

dit onderwerp in te dienen. 

De heer Bolkestein kondigt als voorzitter van de vertrouwenscommissie aan de raad te zullen 

meedelen dat de heer Wehrmeijer zich heeft teruggetrokken uit de vertrouwenscommissie. De heer 

Wehrmeijer is hiertoe op grond van principiële overwegingen gekomen na overleg met zijn fractie. 

Aangezien de heer Wehrmeijer niet bij de raad aanwezig zal zijn, zal de heer Bolkestein de mail van 

de heer Wehrmeijer terzake voorlezen. 

De griffier meldt dat mevrouw Roos heeft laten weten het onderwerp Gedragscode integriteit te 

willen bespreken en niet te hameren, zoals het nu geagendeerd is. Zij stelt zich op het standpunt dit 

ook gemeld te hebben in de commissie. Het presidium concludeert dat zij dit bij de behandeling van 

de agenda naar voren kan brengen. 

 

6. Stand van zaken burgemeester procedure 

Zie onder 5 

 

7. Mededelingen vanuit de werkgeverscommissie griffie 

De heer Burger meldt de sollicitatieprocedure voor de griffier en commissiegriffier/plv-griffier met 

het begeleidend bureau te hebben geëvalueerd. Beide kanten waren tevreden over het proces. 

Voorts deelt hij mee dat hij namens de werkgeverscommissie in een gesprek met de medewerkers 

van de griffie een aantal nadere afspraken heeft gemaakt over de invulling van het werkgeverschap 

en de taakverdeling daarin tussen griffier en werkgeverscommissie. 

 

8. Raadsinformatiesysteem in relatie tot Wet bescherming persoonsgegevens 

De heer Hoek meldt dat inmiddels een overeenkomst is gesloten met een bureau dat de stukken die 

nu in het besloten deel van het RIS zijn geplaatst, zal screenen op privaygevoeligheid. 
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9. Betrokkenheid raad bij MRA 

Van de zijde de coordinator contacten Raden en Staten van de MRA is een vragenlijst ontvangen voor 

de inventarisatie hoe raads- en statenleden geïnformeerd en betrokken zijn en/of willen worden bij 

de MRA. Besloten wordt dat de heer Hoek in overleg met de heer Schell en mevrouw Van Stralen 

een voorzet zal maken en die per mail zal voorleggen aan de leden van het presidium. 

 

10. Verantwoording fractiebudget 

Naar aanleiding van de notitie van de griffie wordt geconcludeerd dat de uitvoering van de 

verordening niet op orde is. Geconcludeerd wordt dat de griffie de notitie zal toezenden aan de 

accountant (waarbij een correctie zal worden aangebracht: het CDA heeft twee zetels) en in de loop 

van het jaar een herziening van de verordening zal voorleggen, zodat in 2018 correct gehandeld kan 

worden. 

 

11. Rondvraag 

De heer Schell laat weten benaderd te zijn door B.Magazine, dat aanbiedt een gesponsord artikel te 

willen verzorgen over de gemeenteraad. De heer Schell neemt op zich om eea verder te brengen, 

zowel in praktische als in financiële zin.  

 

12. Sluiting 


